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Abstract (en)
[origin: US2021110982A1] A circuit breaker lockout apparatus, in particular to a motor circuit breaker lockout apparatus, includes two half-shell like
housing parts, in particular housing halves, and an adjustment element. The two housing parts are assembled to form a housing shell having a rear
wall and that are connected to one another via a pivot joint that defines a pivot axis about which the two housing parts are pivotable relative to one
another between a release position and a clamping position. The adjustment element is adjustable between a base position and a locked position
and that is in particular rotatable about an axis of rotation in order to transfer the two housing parts from the release position to the clamping position.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schutzschalter-Sperrvorrichtung, insbesondere eine Motorschutzschalter-Sperrvorrichtung, umfassend zwei zu einer
Gehäuseschale mit Rückwand zusammengesetzte halbschalenförmige Gehäuseteile, insbesondere Gehäusehälften, die über ein Drehgelenk
miteinander verbunden sind, das eine Schwenkachse definiert, um die die beiden Gehäuseteile relativ zueinander zwischen einer Freigabestellung
und einer Klemmstellung verschwenkbar sind, und ein Verstellelement, das zwischen einer Grundstellung und einer Verriegelungsstellung
verstellbar, insbesondere um eine Drehachse drehbar, ist, um die beiden Gehäuseteile von der Freigabestellung in die Klemmstellung zu überführen.
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